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ROMÂNIA  

JUDEŢUL MARAMUREŞ                                                                                                                                                                 

ORAŞUL TĂUŢII-MĂGHERĂUŞ                                                                                                                                        

CONSILIUL LOCAL  

 

Nr. 3458/13.03.2024 

Proces-verbal al ședinței extraordinare a Consiliului local al Orașului Tăuții-Măgherăuș 

din data de 13.03.2024 

 

 Ședința extraordinară este convocată de Primarul orașului Tăuții Măgherăuș prin Dispoziția nr. 66 din 

12 martie 2024. 

Lucrările ședinței sunt conduse de către președintele de ședință- consilier, Rakoczi Anton.  

La ședință participă: Primarul orașului, dl. Marinescu Dumitru și Secretarul general, dl.Bîndilă Călin-

Ioan. 

Președintele de ședință face prezența. Sunt prezenți 13 consilieri locali din 15 în funcție și delegatul 

sătesc dl. Pop Daniel-Vlăduț. 

 

Președintele de ședință supune la vot ordinea de zi. 

Vot în unanimitate. 

 

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței anterioare. 

Vot în unanimitate. 

 

Primar: O să vorbim, dacă sunteți de acord, la fiecare proiect în parte să dăm explicațiile. 

 

 

1. Proiect cu privire la aprobarea efectuării demersurilor necesare în vederea dezlipirii, în 2 loturi, 

a unui teren, proprietate privată a Orașului Tăuții-Măgherăuș.  

 

Primar: Acest proiect și cel de al doilea au o strânsă legătură, deoarece în zona parcului Hoșteze urmează să 

depunem un proiect pentu construirea unui centru multifuncțional. Este un proiect, din punctul meu de vedere, 

extrem de important pentu orașul Tăuții-Măgherăuș, deoarece vom reuși să avem o sală multifuncțională 

decentă și la cele mai înalte standarde pentru a putea desfășura activitățile culturale și orice fel de activitate 

care urmează să se desfășoare la nivelul orașului Tăuții-Măgherăuș. Mai mult, am ales zona parcului Hoșteze, 

deoarece o să fie un proiect integrat împreună cu acest obiectiv. Consider că ar fi păcat să nu implementăm un 

asemenea proiect la nivelul orașului Tăuții-Măgherăuș. Este o investiție de 3,5 milioane de euro care urmează 

să fie depusă spre finanțare și aprobare la ADR NORD-VEST, motiv pentru care trebuie să dezlipim în două 

loturi suprafața de teren, aferentă acestui centru multifuncțional unde o să fie construit. Este vorba de 

suprafața de teren pe care ați văzut-o și dvs. în proiectul de hotărâre. 

 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 



2 
 

2. Proiect Privind aprobarea proiectului faza S.F și a indicatorilor tehnico-economici, inclusiv 

Descrierea sumară pentru obiectivul de investiții “ Realizare Centru Multifuncțional în orașul 

Tăuții Măghereuș, Județul Maramureș". 

 

Primar: Așa cum v-am spus anterior, este vorba despre acest centru multifuncțional care va fi dotat cu 240 de 

locuri într-o sală de spectacole unde urmează să fie desfășurate activitățile pe care dorim să le întreprindem. O 

să fie un pavilion expozițional, este o clădire de care o să fie mândru orașul Tăuții-Măgherăuș, motiv pentru 

care aș dori să fiți de acord cu acest proiect de hotărâre deoarece, așa cum vedeți și dvs., la fiecare eveniment 

pe care îl avem în sala de aici de la Primărie, nu ne putem desfășura activitatea în cele mai bune condiții. Vă 

mulțumesc! 

 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

3. Proiect privind rectificarea bugetului local al oraşului Tăuţii-Măgherăuş pe anul 2024 și 

aprobarea de virări de credite. 
 

Primar: Dacă îmi permiteți, este vorba de sumele de bani alocate Primăriei orașului Tăuții-Măgherăuș pentru 

derularea Programului ”Masă sănătoasă pentru elevi” din cadrul Liceului Tehnologic ”Traian Vuia” și sumele 

necesare pentru salariul asistentei medicale. În ședința anterioară noi am aprobat, prin modificarea 

organigramei, trecerea în subordinea consiliului local și al aparatului de specialitate al primarului. Vă 

mulțumesc! 

 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate. 

 

4. Proiect privind aprobarea participării în cadrul „Programului vizând sisteme de alimentare cu 

apă, canalizare și epurare a apelor uzate” - sesiunea 2024 - derulat de Administrația Fondului 

pentru Mediu (AFM) și depunerii proiectului cu denumirea: „MODERNIZAREA SISTEMULUI 

DE ALIMENTARE CU APĂ POTABILĂ ÎN LOCALITATEA NISTRU ȘI EXTINDEREA 

REȚELEI DE CANALIZARE MENAJERĂ ÎN LOCALITATEA BOZÂNTA MARE, ORAȘUL 

TĂUȚII MĂGHERĂUȘ”. 
 

Primar: Dacă îmi permiteți, și aici este vorba de un proiect extrem de important. Este un proiect care include 

două obiective de importanță majoră pentru localitatea Nistru, unde urmează să extindem rețeaua de apă din 

localitatea Tăuții-Măgherăuș spre Nistru, pentru a nu mai avea probleme cu resursa de apă pe timpul verii, 

pentru că, vrem-nu vrem, suprafața de teren de la 11 Iunie, indiferent de ce sistem de filtrare și de colectare ar 

fi, atât timp cât nu există apă, nu avem ce filtra. Este vorba despre un proiect de aproximativ 2 milioane de 

euro care prevede extinderea rețelei de la Tăuții-Măgherăuș până în localitate, iar apa va veni de la rețeaua 

principală de la Tăuți. De asemenea, în cadrul acestui proiect, este inclusă și realizarea rețelei de canalizare de 

la Bozânta Mare. După cum bine știm, jumătate din localitate nu dispune și nu beneficiază astăzi de rețea de 

canalizare și urmează să fie depus în cadrul acestui program. Este vorba de o investiție de aproape 1.200.000 

de euro. Consider că este proiect vital pentru cele două localități și e imperios necesar să-l implementăm 

imediat după aprobarea și finanțarea acestui proiect. Vă mulțumesc! 

Consilier Gaie Nicolae-Marin: Este de mare necesitate să implementăm ambele proiecte, iar aici vreau să fac 

o paranteză – avem cumva și extinderea spre lacul Nistru? 

Primar: Deocamdată, în acest proiect intră rețeaua de distribuție care va merge spre localitate. Este vorba 

despre magistrala care va pleca din capătul Hoștezei până în localitatea Nistru. Este un proiect, după cum vă 

spuneam, valoros și important deoarece la Nistru este o diferență foarte mare de nivel. Pe distanța pe care va fi 

introdusă această rețea vor fi 4 stații de pompare, pentru că altă soluție, din punctul de vedere al măsurătorilor 

topografice, nu am putut găsi și atunci, de aceea, proiectul vizează un cost extrem de important, pentru că 

trebuie să facem și să realizăm acest proiect să fie funcțional. Este de importanță majoră, la fel cum și la 

Bozânta Mare este important să finalizăm rețeaua de canalizare. Este o canalizare care prevede 2 stații de 

pompare, pentru că există o diferență de nivel între zona rămasă neacoperită de rețeaua de canalizare existentă 

astăzi. 
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Consilier Gaie Nicolae-Marin: Vă mulțumesc, mi-ați răspuns și a la doua întrebare. 

 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate 

 

5. Proiect privind implementarea Programului național ”Masa Sănătoasă” în orașul Tăuții 

Măgherăuș 
 

Primar: Așa cum v-am explicat și la proiectul privind rectificarea de buget, orașul Tăuții-Măgherăuș a fost 

inclus în Programul național ” Masă Sănătoasă” pentru elevi. În fiecare zi, peste 800 de elevi din cadrul 

Liceului Tehnologic ”Traian Vuia” vor primi o masă din cadrul acestui proiect. Consider că este important să 

oferim această masă celor care frecventează școala pentru că vor beneficia de masă doar cei care vor fi 

prezenți la cursuri în ziua respectivă. Mulțumesc! 

Consilier Gaie Nicolae-Marin: Suma este fixă? 

Primar: Suma pentru fiecare pachet este de maxim 15 lei. 

Consilier Gaie Nicolae-Marin: Acei 15 lei sunt naționali? 

Primar: Da 

Consilier Popp Viorel: Este stabilită prin legislație obligativitatea aceasta și aș dori ca proiectul acesta să-l 

întreprindă o firmă din Tăuți. Să nu aducem sandwich-urile din Baia Sprie sau... 

Primar: Ne-am dori și noi să fie o firmă din Tăuți, dar există o procedură legală care urmează să fie aplicată. 

Va putea și o firmă din Tăuții-Măgherăuș să participe la licitația care se va desfășura, pentru că fiecare 

operator trebuie să indeplinească, așa cum ați văzut în cadrul legislativ privind aprobarea acestei mese, 

anumite condiții de igienă sanitară. Nu poate aduce oricine aceste mese pentru copii, pentru că, vă dați seama, 

se pot naște mari probleme dacă nu sunt oferite în condițiile prevăzute de normele sanitar-veterinare. 

Consilier Lauran Marin: Firma noastră Prima de la Nistru nu poate? 

Primar: Firma noastră de la Nistru nu poate participa, deoarece este conflict de interese. Firma consiliului 

local nu poate participa la o licitație organizată de CL. 

 

Presedinte de ședință: Supunem la vot acest Proiect de hotărâre. Cine este pentru? 

Votat în unanimitate 
 

Președintele declară ședința închisă. 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                           Secretar general, 

Rakoczi Anton          Bîndilă Călin-Ioan 

 

 
Întocmit, 

Mogia Patrick  


